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NIEUW GEMENGD BEDRIJF Voorzitter van LTO-Nederland spreekt zich uit tegen megastallen

door Matthijs Hoex

GRUBBENVORST – In het Neder-
lands landschap passen geen me-
gastallen met bijvoorbeeld twin-
tig- of dertigduizend koeien. Dat
stelt Albert Jan Maat, voorzitter
van de Land- en Tuinbouworga-
nisatie Nederland (LTO).

Met de uitspraken van Albert Jan
Maat spreekt de belangenvereni-
ging zich voor het eerst uit tegen
het karakter van de megastallen.

De voorzitter van de overkoepe-
lende brancheorganisatie ziet lie-
ver veel kleine bedrijven die nog
door kunnen groeien. „De crux zit

erin dat we ons moeten profileren
als land dat duurzaam produceert.
Dat vinden we beter dan schaalver-
groting die maar door- en door-
gaat.”

Paul Geurts van stichting Be-
houd de Parel is verheugd met de
uitspraken van de voorzitter van
de landelijke agrarische belangen-
vereniging. „Ik zou nu graag met
de belangenorganisatie in gesprek
gaan om over dit standpunt te pra-
ten, misschien kunnen we iets
voor elkaar betekenen. Tot nu toe
heeft de Limburgse Land- en Tuin-
bouwbond de megastal in Grub-
benvorst ondersteund”, zegt
Geurts van de actiegroep tegen de

komst van het Nieuw Gemengd Be-
drijf in Grubbenvorst, met 35.000
varkens en 1,3 miljoen kippen.

Wethouder Leon Litjens vindt
dat je niet kunt zeggen dat een me-
gastal in geen enkel Nederlands
landschap past. „In sommige gebie-
den kan het wel. Hier loopt nu een
procedure voor een grote veehou-
derij, maar dat betekent niet dat ie-
der bedrijf zich daar mag vestigen.”

Voorzitter Noud Janssen van de
LLTB vindt het geen koerswijzi-
ging. „Wij hebben nooit echt een
standpunt ingenomen. Wat Maat
bedoelt, is dat bedrijven moeten
kiezen wat bij hen past. Duurzaam-
heid speelt een belangrijke rol. Ik

vind ook dat wij vooroplopen met
het door ons ondertekende ver-
drag van Roermond, waarin we
voor meer duurzaamheid gaan.

Geurts: „Dat is dan vreemd. In
dat verdrag staat namelijk zelfs dat
grote veehouderijen zijn toege-
staan, terwijl de Brabantse zuster-
organisatie expliciet niet achter de
grote bouwblokken staat. De LLTB
moet eens zeggen of ze voor of te-
gen de megastallen is.”

Een woordvoerder van de ge-
meente Nederweert laat weten dat
de uitspraken geen betrekking heb-
ben op bouwplannen in die ge-
meente. „Hier zijn geen plannen
voor megastallen van die grootte.”


